
Referat af møde i Kommunikationsudvalget 13. september 2021

Tilstede: Jens Andersen, Peter Skov-Jakobsen, Gorm Skat Petersen, Kirsten Jørgensen, Karne Lykkebo, 
Poul Kjær, Lars Sardemann og Ulla Haahr

1) Godkendelse af referat og dagsorden.   

2) Status: POK’s arbejde eftera/ ret 2021  
Ulla gennemgik de aktuelle aktiviteter, hvoraf særligt blev drøftet sognebesøg. Pt opleves 
større interesse, men generelt har POK’s kompetencer ikke været sa/  efterspurgte som 
forventet. Ma/ ske kan dette skyldes corona-krisen. Det blev foresla/ et at være sa/  konkrete som 
muligt og undga/  store visions/strategi-processer. Samt at tænke i at samarbejde med 
Landsforeningen af Menighedsra/d – Distriktsforeningen - for at sikre bedre forankring af 
kommunikation. 

3) Evaluering af Kommunikationsudvalgets arbejde i den afsluttende fire-a/ rige periode til   
Stiftsra/det: 

 Hvordan har udvalget arbejdet med at realisere de opgaver, der var beskrevet i 
kommissoriet?

 Har udvalget udført andre opgaver?
 Hvilke opgaver kan udvalget pege pa/  bør løftes af en nyt udvalg i perioden 2022 – 

2025?
 I forbindelse med sidstnævnte, bedes udvalget begrunde hvorfor løsning af disse 

opgaver vil styrke kirkelivet pa/  tværs af stiftet. 

Se bilag med evaluering

4) Eventuelt  

Næste – og sidste møde i eksisterende udvalg – bliver mandag den 22. november kl. 17 – 18. 30
hos POK i Vartov


